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SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Referat  

Torsdag den 25. april 2024 kl. 17.00 – 19.30  

 

Mødet holdes på skolens personalerum. 

 

 

 

Punkter Kort beskrivelse Hvem Tid 

1. Valg af ordstyrer og 

referent 

Godkendelse af referat  

Ordstyrer: Rene  

Referent Thomas  

Afbud: Lea, Camilla, Annemerete  

  

 2 min 

2.  

a.Meddelelser fra 

elevrådet 

b.Meddelelser fra de 

ansatte 

c.Meddelelser fra 

skoleledelsen 

d.Nyt fra KKFOen 

             e.Nyt fra Forperson 

2. 

Ad.a. 

Der er afholdt små møder, så der er ikke 

så meget at fortælle.  

Ladcykler er superirriterende, da de tager 

rigtig mange cykelholdepladser. Der 

mangler plads, og alle de andre cykler 

bliver mast sammen. 

Opfordring til at aflevere børn inde i 

gården med ladcykel  

 

Ift. hærværk i gymnastikhal, der er 

åbenbart en mulighed for at skaffe sig 

adgang med et plastikkort og et trick, så 

døren kan åbnes. 

 

Der bliver spurgt til, hvad er et godt 

frikvarter og hvad er en god gårdvagt? 

Det bliver det store emne til næste store 

elevrådsmøde.  

 

 Ad.b. 

Indskoling: 

Rollespil var igen en kæmpe succes, der 

er billeder på Aula 

Mellemtrin har fokus på projektopgaver 

ift. flexuge  

Udskoling er også i gang med 

projektopgaver 

8 klasse er ved at forberede til 

valgfagsprøven  

Karen og Vera 

 

 

Marianne/Daniel/Miki 

 

Tina-Marie 

 

Thomas 

 

Annemerete 

5 min 

 

 

5 min 

 

5 min 

 

5 min 

 

5 min 
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9.klasse gør klar til afgangsprøven  

 

Ad.c. 

Fagfordeling er næsten på plads, men der 

er stadig en del brikker, der skal falde på 

plads i det store puslespil  

Tina-Marie har mere om hærværk i 

gymnastiksalen på punktet sager  

Nina fortæller om det spændende for 

eleverne i at få vide, hvad de skal op i 

udtræksfag  

 

Ad.d. 

KKFOen er ved at være helt parat til nye 

majbørn og klasserne er pt. på 20 og 21 

elever. 

Der er 100 tilmeldte til afslutningsfest i 

Suensonsgade på tirsdag. 

 

Ad.e. 

Der skal køres 1 suppleant ind til august, 

da Camilla stopper i bestyrelsen. 

Rene kunne godt forestille sig at blive 

forperson, da Annemerete trækker sig. 

Anne kunne godt forestille sig som 

næstforperson 

 

 

 

3. Spørgsmål til 

meddelelserne 

Opklarende spørgsmål 

 

Ad,a. 

Der skrives ud til forældre ift. ladcykler 

og der kommer nye låse på døren ind til 

salen, så korttricket ikke kan lade sig gøre 

ift. Gymnastiksalen 

 

Ad.e. 

Tina-Marie kontakter suppleant  

  

 10min 

4. Opfølgning på 

elevrødderne punkte5 

Ledelsen melder tilbage med indsatser – 

hvis nødvendigt/muligt 

Nina og Tina-Marie 5 min 
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Gårdvagten der har vagt indenfor, har ny 

opgave i at også cirkulere forbi toiletterne 

nede i kælderen 

Afventer tilbagemelding fra næste store 

elevråd, hvor det er et emne  

 

5. Skolelørdag Forberedelse af skolelørdag  

Lørdag d. 25/5 kl. 10-13 

 

Der drøftes indholdet, og vi bruger tid på 

hvad indholdet kunne være på beretningen 

fra bestyrelsen  

 

Forslag til at starte med en sang og 

budskabet kunne være, at ligesom 

børnenes fællesmøde, der starter med 

sang, gør vi voksne også. 

Forslag til at køre slideshow fra året, der 

gik, så man får et indblik i hvad der sket  

Skolebestyrelsen vælger at stå for sangen  

Vi ser på muligheden og arbejdsopgaven i 

et slideshow 

 

Der skal være fokus på at holde tiden, det 

må ikke blive for langt, da man kan føle at 

man bliver holdt fanget i den mørke sal  

 

 

 

  

 

 

Annemerete og Rene 20min 

6. Politik for digitale 

enheder 

Endelig vedtagelse efter elevråd og 

personalegruppe har fået fremvist sidste 

nye udkast 

 

Politikken er vedtaget!! 

 

Marianne 5 min 

7. Åben Skole Rene har været i kontakt med andre 

skolebestyrelser mhp. videndeling vedr. 

åben skole 

 

Rene præsenterer tanken om at lærerne 

kunne komme med en ønskeliste  

Rene 10min 
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Målet kunne være tre successamarbejder i 

stedet for spredehagl  

 

Rene melder tilbage på hans rundspørge 

til alle skoler i IBØ, ikke mange svarer 

tilbage og dem der kom, var ikke noget, 

der kunne inspirere 

 

Lea og Rene vil gerne være tovholdere på 

projektet og appellerer til lærernes 

ønskeliste,  

Marianne vil tage konceptet ”ønskeliste” 

m.m. ud til storteams møde. 

 

Vi taler om, hvordan en ønskeliste kan 

appellere både til en dags besøg på en 

arbejdsplads, eller besøg på skolen af 

arbejdspladsen/specialist eller ønske til et 

af længerevarende/omfattende 

samarbejder, som vi kender fra Kokkeriet, 

Anemoneteateret m.m. 

 

 

   

 

8. Besøgsdag i juni Kommende børnehaveklasser på besøg – 

18/6 kl. 16-17 med efterfølgende SB-

møde 

Tina-Marie skitserer den nye form  

Den bliver taget godt i mod, især det med 

at blive vist rundt på skolen. 

Kira læser pjece op d.18.6 og til åbent hus  

 

Tina-Marie 5 min 

9. Tilbagemeldinger – og  Gårdvagter se tidligere, Faglokaler, 

vikardækning 

Vikardækning venter vi med til 18/6 

Faglokaler: Opfattelsen er faglokalerne 

bliver brugt, men der bliver også 

undervist i klasselokaler 

Vi forsætter med at tænke det ind i 

skemaerne til næste år, så det bedre kan 

lade sig gøre og det er prioriteret.  

 

Tina-Marie og Nina  
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Elevrep har lagt mærke til, at faglokalerne 

bliver brugt, der kommer flere små børn, 

men mest når de små spørger om vej og 

kan høre dem når der bankes og larmes  

 

10. EVT Elevråd.rep: 

Morgensamling det er godt, men det 

opleves kedeligt, når der ikke synges med, 

da mange sange ikke er kendte 

Kan eleverne ikke bestemme sangene, det 

tages med til lærerne der har opgaven i 

årgangen.  

Underholdning kan der laves traditioner 

som der kan gentages eksempelvis 

skolens dans m.m. 

Der opfordres til at tage forslag og ideerne 

med elevrådsmødet  

Elevrådet opfordres til at starte med at 

fremføre egen sang/dans/underholdning 

 

Tilbagemelding fra oplæg omkring børn 

og skærme, Rikke vil gerne følge op på 

det gode oplæg en anden gang  

 

Implementering af digital mediepolitik, 

kommer der mobilhotel i de små klasser? 

Ja, der arbejdes på, at der er skabe også i 1 

og 2 klasse, men også i børnehaveklassen, 

da det bliver smartwatches, de skal 

afleveres ligesom mobiltelefoner. 

 

 

 10min 

11. Konkrete sager Ledelsen informerer om konkret sag 

Elevrødderne forlader mødet 

 

 

 

Tina-Marie og Nina 

 

10min 

 


